

保密信用申请表

1925 Route 51, Jefferson Hills, PA 15025 USA
中国上海市浦东新区张衡路 1000 弄 63 号

Credit Department
信用部门

Phone: (412) 387-9063
电话: 86.21.50115900

Fax: (412) 384-2745
传真: 86.21.50115863

(Check One (单选))
Company Name (公司名称) _____ Corporation (公司制) State of Formation _____
Billing Address (账单地址) _____ Partnership (合伙制)
City, State, Zip (城市, 省份, 邮编) : _____ Proprietorship (私有制)
Phone (电话) : _____ Fax (传真) : _____ Federal Tax ID # (纳税号) _____
D & B # _____

Names of Principal Officers, Partners, or Proprietors (print) (股东, 合伙人, 所有者的名字) **Date Established** (成立日期) _____
Name (名字) : _____ Title (职位) : _____ Years at this location (在职时间) _____
Name (名字) : _____ Title (职位) : _____ Previous Address, if less than 5 years
(若少于 5 年, 填以前的地址) _____
Name (名字) : _____ Title (职位) : _____
A/P Contact (应付账款联系人) : _____ A/P Phone # (应付账款联系电话) : _____
A/P Email (应付账款联系邮箱) : _____ A/P Fax # (应付账款联系传真) : _____ Requested Credit Limit (申请信用额度) _____

Trade References (Minimum of three required) (交易信息, 至少三个) **A/R Contact** (应收账款联系人) _____
Name (名字) : _____ Phone (电话) : _____
Address (地址) : _____ Fax (传真) : _____
Street 街道 City 城市 State 省份 Zip 邮编 Email (邮箱) : _____

Name (名字) : _____ A/R Contact (应收账款联系人) _____
Phone (电话) : _____
Address (地址) : _____ Fax (传真) : _____
Street 街道 City 城市 State 省份 Zip 邮编 Email (邮箱) : _____

Name (名字) : _____ A/R Contact (应收账款联系人) _____
Phone (电话) : _____
Address (地址) : _____ Fax (传真) : _____
Street 街道 City 城市 State 省份 Zip 邮编 Email (邮箱) : _____

Name (名字) : _____ A/R Contact (应收账款联系人) _____
Phone (电话) : _____
Address (地址) : _____ Fax (传真) : _____
Street 街道 City 城市 State 省份 Zip 邮编 Email (邮箱) : _____

Bank Reference (银行信息)
Name (名称) : _____ Officers Name (客户经理名字) : _____
Address (地址) : _____ Phone (电话) : _____
Street 街道 City 城市 State 省份 Zip 邮编

(The applicant hereby authorizes the above referenced bank to release of all pertinent banking information to Kurt J. Lesker Company.)

(申请人授权上述银行向 Kurt J. Lesker Company 公司披露所有相关的银行信息。)

Applicant, by submitting this Confidential Credit Application, and in return for any extension of credit to Applicant, agrees that Kurt J. Lesker Company Standard Terms and Conditions of Sale (LEF-203) shall apply to, and are incorporated by this reference into, the contract(s) for any sale of goods and/or services by Kurt J. Lesker Company to Applicant. These Terms and Conditions are printed in our Global Vacuum Product Guide catalog (9th Edition). They can be viewed on our website (www.lesker.com) and also can be obtained by email request to sales@lesker.com.

作为申请人通过提交这个保密信贷申请表获得信贷的条件，申请人同意 Kurt J. Lesker Company 公司的标准销售条款(LEF-203)适用于 Kurt J. Lesker Company 公司向申请人销售产品或服务的所有合同。此条款是该类合同的组成部分。这些条款可以在我们的全球真空产品指南目录（第 9 版）和公司网站(www.lesker.com)上面找到。您也可以发邮件到sales@lesker.com索取。

Kurt J. Lesker Company reserves the right to set payment terms on a 'per order' basis regardless of payment terms on previous orders or credit we have already extended. Payment terms will be determined and agreed upon with the customer based on (but not limited to) order value, product, and previous payment history.

Kurt J. Lesker Company 公司有权决定每个订单的付款方式，无论过去的订单使用何种付款方式以及是否已经发放信用。付款方式将与客户基于(但不限于)合同金额，所购买产品和之前的付款历史商定并决定。

Applicant hereby certifies that all information provided by Applicant in this Confidential Credit Application is true and correct.

申请人承诺所提供的信息都是真实的和正确的。

Signed by (签字) : _____ Title (职位) : _____

Print Name (名字) : _____ Date (日期) : _____